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I. Elnöki bemutatkozás 

Hunya Gréta vagyok, 1994. június 1-jén születtem Orosházán. Egy csendes Békés 

megyei kisvárosban, Gyomaendrődön lakom, ahol az általános iskolai és gimnáziumi 

tanulmányaimat végeztem. Szabadidőmet szívesen töltöm a barátaimmal, ezen kívül a sport is 

fontos szerepet játszik az életemben, általános iskola óta kézilabdázom.  Ha tehetem, sokat 

tartózkodom a természetben, a vidéki élet szépségei közel állnak a szívemhez.   

A közösség és a társasági élet mindig is hangsúlyos szerepet kaptak életem során. 

Általános iskolás korom óta szívesen veszek részt a közösségi tevékenységekben. Alap-és 

középfokú tanulmányaim során tagja voltam az iskola Diákönkormányzatának, ahol 

hozzájárultam a különböző programok szervezéséhez és lebonyolításához. Úgy gondolom, 

hogy a lelkesedésem azóta sem lankad, továbbiakban is szeretnék a közösség aktív tagja lenni. 

Felsőfokú tanulmányaimat az ELTE Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Karon végzem, 

harmadéves hallgató vagyok logopédia és tanulásban akadályozottak pedagógiája 

szakirányokon. A későbbiekben az óvodás- és kisiskolás korú gyermekek fejlesztését és 

terápiáját szeretném végezni.   

 

           Úgy gondolom, hogy a közéleti tevékenységek és közösségépítés során már sok 

tapasztalatot gyűjtöttem. 2014. december és 2016. február között az ELTE Bárczi Gusztáv 

Gyógypedagógiai Kar Hallgatói Önkormányzatában a kollégiumi referensi tisztséget töltöttem 

be. Kollégiumi referensként igyekeztem megfelelő kapcsolatot kialakítani a BGGyK HÖK és a 

Damjanich utcai Kollégium Diákbizottsága között. A jobb, rugalmasabb kapcsolat és 

kommunikáció érdekében 2015 januárjában csatlakoztam a Damjanich utcai Kollégium 

Diákbizottságához. A Diákbizottságban aktívan vettem részt a programok szervezésében és 

lebonyolításában. 

           A 2015-ös őszi Kollégiumi Közgyűlésnek köszönhetően Beck Veronikával 

megválasztásra kerültünk az ELTE DUK elnök és alelnök párosának.  

A 2016-os tavaszi Kollégiumi Közgyűlés alkalmával az ELTE DUK elnöki posztját vehettem 

át, Szalay Dorottya alelnökkel együttműködve.  

 Ebben az évben is szeretném folytatni a megkezdett munkát Diákbizottsági elnökként. 

Eddigi tapasztalataimnak és élményeimnek köszönhetően úgy vélem, hogy a jövőben megfelelő 

színvonalú, különböző témájú programokat hozhatunk létre a lakók számára.  
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A továbbiakban is fontos célként emelném ki a megfelelő színvonalú és széles 

palettájú programok szervezését. Célom, hogy ezeken a rendezvényeken minél több 

hallgatótársunk vegyen részt, színesítve ezzel a kollégiumi élet mindennapjait, amely 

motivációm egyik központi szerepét játssza.   

Ezen kívül fontosnak tartom a Diákbizottság együttműködését is, hiszen a megfelelő színvonalú 

kollégiumi élet biztosítása a Diákbizottság egyik fő feladata.  

 

II. Diákbizottság 

Schaffer Rebeka-alelnök és kommunikációs bizottsági tag 

Schaffer Rebeka vagyok, másodéves hallgató az ELTE Bárczi Gusztáv 

Gyógypedagógiai Karon értelmileg akadályozottak és szomatopedagógia szakirányokon. Dél-

Alföldön, egy kisvárosban, Baján születtem és ott is végeztem a középiskolát, a Szent László 

ÁMK Gimnáziumában.  

 

          A gimnáziumi éveim alatt tagja voltam az iskolában létrejött Diákönkormányzatnak, 

amely kereteiben részt vehettem iskolai programok lebonyolításában. A Damjanich utcai 

Kollégium Diákbizottságának 2016. február óta vagyok tagja. 

 

         Kommunikációs referensként fontosnak tartom a kollégium lakóinak folyamatos 

tájékoztatását a mindennapok és a kollégiumban történő, megrendezendő eseményekről. Az 

előző referens elkészített a KolHÖK segítségével egy honlapot a kollégium számára, amelynek 

a célja, hogy átfogóbb képet kaphassanak az érdeklődök a kollégiumról. Ennek a holnapnak a 

frissítése fontos feladatom lesz a továbbiakban is. 

         A Kommunikációs Bizottság tagság mellett szeretnék pályázni az alelnöki posztra. 

Alelnökként szeretném az elnök, Hunya Gréta munkáját teljes körben segíteni és a bizottságba 

delegáltak munkáját biztosítani. Emellett, számomra nagyon fontos a környezetvédelem és 

ezért szeretnék hozzájárulni egy szélesebb szelektív hulladékgyűjtéshez, amely keretében 

minden lakóegység teljes mértékben tudja szelektálni a hulladékot. Természetesen ezen kívül 

fontos célom, hogy a kollégium lakóinak a segítségére legyek mindenben, amiben csak tudok. 
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Gelecsér Ágnes- Diákbizottsági tag 

Gelencsér Ágnes vagyok, 20 éves egyetemi hallgató. Nagyatádon születtem 1996. július 

26-án. A Somogy megyei Böhönyén élek családommal. Általános iskolába a böhönyei Festetics 

Pál Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolába jártam. Már az általános iskolai 

tanulmányai során is aktívan részt vettem a közösségi életben.  

Első osztályos koromtól kezdve tanultam zongorázni, ami megalapozta a zene iránti 

szeretetemet. Szerencsére a gimnáziumi éveim során is folytathattam zenetanulásomat. 

A középiskolát a hozzánk közeli városban, Kaposváron, a Kaposvári Munkácsy Mihály 

Gimnáziumban végeztem. A mindennapos bejárás ugyan sokszor megnehezítette a közösségi 

életben való részvételemet, ennek ellenére mindig is próbáltam aktív tagként részt venni a 

különböző programokban. 

Jelenleg az Eötvös Loránd Tudományegyetem Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai 

karának vagyok másodéves hallgatója, szomatopedagógia és tanulásban akadályozottak 

pedagógiája szakirányokon. Egyetemi tanulmányimat 2015 őszén kezdtem meg és ettől az évtő 

vagyok a Damjanich utcai Kollégium lakója. A második félévtől kezdve vagyok tagja a 

kollégium Diákbizottságának. Célom, hogy minél többet tehessek a kollégiumi élet 

fellendítéséhez, érdekes programok szervezésében és lebonyolításában vehessek részt. 

 

Komáromi Cecília- Diákbizottsági tag 

Komáromi Cecília vagyok, az ELTE Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Karának 

másodéves hallgatója, logopédia és hallássérültek pedagógiája szakirányokon. 1996. 

szeptember 22-én születtem Székesfehérváron, ahol általános iskolai és gimnáziumi 

tanulmányaimat végeztem, így először 19 évesen kerültem huzamosabb ideig távol 

szülővárosomtól.  

A kezdeti nehézségek szép lassan feloldódtak, így idén visszaköltözve a kollégiumba 

már elmondhatom, hogy második otthonként tekintek a városra, s azon belül is a Damira. 

A közösségi életben való részvétel mindig is végigkísért tanulmányaim során. Iskolai 

programok szervezése, segítése mellett a hobbimhoz is kötődött a csoportos tevékenyég. 

Szabadidőmben népzenével foglalkozom, amihez mindig is elengedhetetlen volt az 
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együtténeklés, -zenélés. Vonószenekar tagjaként megtanultam, mennyire fontos a jó produkció 

eléréséhez az összhang. 

A felsőoktatásba bekerülve kíváncsi voltam, hogyan is működhet egy önkormányzat, 

egy még önállóbb szinten. Második félévben lehetőségem nyílt diákbizottsági tag lenni, 

munkámmal segíteni a kollégiumi közösség életét. A Diákbizottságot egy kedves, segítőkész 

és összetartó csapatnak ismertem meg. Azt gondolom, ez elengedhetetlen a jól működő team-

munkához. 

Célom, hogy sokszínű, rendszeresen megrendezésre kerülő programokkal minél inkább 

kielégítsük a kollégiumi lakók igényeit – érdeklődési körüknek megfelelően; az ő ötleteikkel és 

építő kritikáikkal pedig egy minél színvonalasabb közösségi élet alakulhasson ki a Damjanich 

utcai Kollégiumban.  

 

Pintér Sándor- Diákbizottsági tag  

 

           Pintér Sanyi vagyok, idén harmadéves kémia-fizika tanárszakos hallgató. 

Harmadévemet kezdtem a Damiban is és majdnem ugyanennyi ideje vagyok diákbizottsági tag 

is.  

           Az eddigiekhez hasonlóan továbbra is fontosnak tartom a kollégiumokban, de 

iskolákban és hasonló intézményekben is egy olyan „szervezet” működését, amely a vezetést 

segíti, de mindenekelőtt a kollégisták, hallgatók érdekeit tartja szem előtt, képes felmérni a 

lehetőségeit és ezekhez mérten képes fejlődni és megújulni. Ezeknek a pontoknak a helyi 

diákbizottság egyre inkább képes megfelelni a véleményem szerint, ezért is szeretném idén 

támogatni őket a munkámmal.  

 

          Az elkövetkezendő időben továbbra is ezekhez mérten szeretnék tevékenykedni. Az 

elsődleges célomnak tűzném ki az utánpótlásképzésben való segédkezést és helyi szinten 

történő megvalósításának előkészítését, amivel a célom a kollégisták aktív bevonása a 

közéletbe, mivel ez nem csak végeláthatatlannak tűnő munka. Ezzel egyidejűleg pedig a 

kollégisták és a kollégiumi diákbizottság közötti kapcsolat ápolása és fenntartása, mert nem 

csak az a fontos, hogy tudják, kihez lehet fordulni a problémákkal, de ne is féljenek a 

diákbizottsághoz fordulni. 
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Az utánpótlásképzés mellett továbbra is részt szeretnék venni a helyi programok 

szervezésében, melyet idén már színesíteni szeretnénk kicsit tudományosabb, kulturálisabb 

jellegű előadásokkal. Ennél a pontnál kell azt is megemlítenem, hogy ezeknek a szervezésébe 

is szeretném a kollégisták bevonását. Nem csak a könnyebb szervezés érdekében, de akár 

kisebb kollégiumi körök létrehozását is elősegítve ezzel.  

 

 

III. Kapcsolatok 

Véleményem szerint egy szervezet életében rendkívül fontos szerepet kell adni a 

megfelelő kapcsolatok kialakításának, ami az akadálytalan működés egyik meghatározó 

tényezője. Diákbizottsági elnökként egyik fő feladatnak tekinteném a kapcsolatok kialakítását, 

ápolását. 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat részegységeként rendkívül fontos a rugalmas és 

hatékony együttműködés. A továbbiakban is szeretném megőrizni a közös és eredményes 

munkát a KolHÖK-kel. Fontos célnak emelném ki azonban a két egység közötti kommunikáció 

erősítését. 

A KolHÖK és a DUK Diákbizottság közös munkája a szakterületi bizottságok 

munkájában valósul meg leginkább. A DUK Diákbizottsága aktívan részt kíván venni a 

bizottságok munkájában, így az eredményes kommunikációs könnyen megvalósulhat. 

Kollégiumi vezetés - Kollégiumi Szolgáltató Központ (KSZK)  

A Kollégiumi Hallgató Önkormányzat és a Diákbizottság munkája is elképzelhetetlen a 

kollégiumi vezetés segítsége, támogatása nélkül.   

Úgy gondolom, eddigi munkám során egy rugalmas és eredményes kapcsolatot sikerült 

kialakítani kollégiumunk osztályvezetőjével, Orosz Bernadettel.  

A jövőben is hasznosnak tartanám a heti rendszerességgel megvalósuló egyeztetéseket, melyek 

alkalmával az aktuális információkat és esetlegesen felmerülő problémákat hatékonyan kezelni 

tudjuk.   
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Reményeim szerint ez a közös és produktív együttműködés a jövőben is akadály nélkül fog 

megvalósulni. 

 

ELTE Bárczi Gusztáv Gyakorló Általános Iskola és Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 

A Kollégium közös épületben található az ELTE Bárczi Gusztáv Gyakorló Általános 

Iskola és Gyógypedagógiai Módszertani Intézménnyel, így fontosnak tartom az intézménnyel 

a megfelelő kapcsolat kialakítását. Az együttműködés ebben az esetben is elengedhetetlen, 

hiszen az épületben közös használatú termek állnak a rendelkezésre (pl.: tornaterem), amit a 

kollégisták is igénybe vehetnek. Véleményem szerint ez a partneri kapcsolat megfelelően 

alakult az elmúlt félév során, így bízom benne, hogy a jövőben is sikerül egy hasonlóan pozitív 

kapcsolatot kialakítani az intézménnyel. 

Diákbizottság 

 A programomban említett célok és feladatok elérése megvalósíthatatlan a Diákbizottság 

tagjai nélkül. Már említettem és hangsúlyoztam a Diákbizottság egységét, a közös munka 

fontosságát.  

Érdekképviseleti munkánk egyik fő pillére a kollégiumi programok megszervezése és 

lebonyolítása. Célunk, hogy ezeken a programokon minél több hallgatótársunk vegyen részt. 

Az érdekképviselet másik fontos alapköve az első-és felsőéves kollégiumi jelentkezés 

során a kérvény véleményezése. A felsőéves jelentkezés során kifejezetten hasznosnak és 

hatékonynak tartom a közös érvényesítési alkalmak létrehozását. Eddig tapasztalataim alapján 

az érvényesítés folyamata rugalmasabbá válhat, az esetleges hibák kiküszöbölhetővé válhatnak.

  

           A Diákbizottság fogadási idejét továbbra is szeretném megtartani, így a felmerülő 

kérdésekkel, problémákkal a lakók személyesen is felkereshetik a Diákbizottsági tagokat. A 

fogadóórák szükségességét kifejezetten a kollégiumi jelentkezések során tartom rendkívül 

hasznosnak. 

A Diákbizottsággal való közös, hatékony munkát már kiemeltem a program során. 

Fontosnak tartom a közös, csapatépítő jellegű programokat is, aminek köszönhetően a 

Diákbizottság tagjai még jobban megismerhetik egymást, a kapcsolatok szorosabbá válhatnak, 

így az együttműködés is sikeresebbé válhat. 



9 
 

Úgy vélem, hogy az elmúlt félév során egy lelkes és kötelességtudó csapat alakult ki. Bízom 

benne, hogy a lelkesedés a jövőben sem fog lankadni, és folytatni tudjuk a közös munkánkat. 

Megválasztásom esetén szeretném a Diákbizottság tagjainak számát növelni, kifejezetten az 

elsőéves hallgatók figyelmét felhívni az érdekképviselet lehetőségeire. 

Program 

Közösség 

A közösség életének minősége erősen meghatározza a kollégium összképét, arculatát. 

Ebből fakadóan úgy gondolom, hogy a közösség egy meghatározó pillér a kollégisták életében. 

A közösségi tevékenységek megszervezése és lebonyolítása a Diákbizottság egyik fő feladata, 

melyet Diákbizottsági elnökként továbbra is szívesen koordinálnék.  

Az utóbbi évek tapasztalatait alapul vége megállapítható, hogy a DUK fő profilja a kultúra 

köré építhető ki. Ennek érdekében a központi szerepet a kulturális jellegű rendezvények 

kapnák. A közeljövőben egy projektszoba kialakítását tervezzük, ami egy megfelelő helyszínt 

adhatna a különböző programoknak.  (ennek kifejtését a „Tudomány” résznél taglalom)

  

 Fontosnak tartom a különböző kirándulások, szórakozási lehetőségek biztosítását a 

kollégisták számára. Előző félévben egy állatkert látogatást szerveztünk, melynek mintájára 

különböző közösségépítő kiránduláson vehetnének részt a DUK lakói. (pl.: múzeum-és színházi 

előadások látogatása) 

Az immár hagyományosnak mondható programok megrendezését is fontosnak 

tartanám, hiszen nagy közösségkovácsoló erővel bírnak ( pl.: társasjáték-estek, filmestek). Az 

előző évben nagy sikert arattak a kreatív-estek,(Adventi koszorúkészítés, tavaszi 

kopogtatókészítés) melyet a jövőben ki szeretnénk bővíteni különböző kézműves és hobby 

estékkel. 

Bízom benne, hogy a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógia Kar Hallgatói Önkormányzatával 

együttműködve újra megrendezésre kerül a Puncs nevű rendezvény, hiszen a szervezetek 

közötti együttműködést hangsúlyosnak vélem. A többi kollégiummal is megemlíteném a közös 

programok fontosságát, kiemelve a Városligeti Szüreti Mulatságot. 

A jövőre tekintve is nagy hangsúlyt fektetnék az első-és felsőéves kollégiumi felvételire. 

Kifejezetten az elsőéves kollégiumi felvételi eljárás során emelném ki a Diákbizottság feladatát, 

hiszen a kérvények bírálása mellett az újonnan felvett hallgatók beilleszkedését is segíteni kell. 
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Ennek elérésének érdekében továbbra is fontosnak tartom a beköltözés napjaiban 

megrendezésre kerülő programokat. Idei évben nagy sikert aratott az első alkalommal 

megrendezésre kerülő „DamiEstek” nevű rendezvény, mely nem csak az elsőévesek könnyebb 

beilleszkedését segítette elő, hanem a felsőbb évesek számára is egy kikapcsolódási és 

szórakozási lehetőséget nyújtott.  

Tudomány 

Mint már említettem a programom során, a DUK egyik fő profilja a kultúra és tudomány 

köré alakítható ki. Úgy gondolom, hogy a projektszoba megvalósításával nagy lépést 

tehetnénk ennek elérésére. A projekt szoba teret adhatna különböző témájú és tevékenységű 

előadások megrendezésére. 

Kollégiumunkban ingyenes idegen nyelvi (angol, spanyol) és informatikai oktatás 

indul, melyet kollégiumunk lakói önkéntesen szerveznek. Az oktatáson kívül szeretnénk 

előadóesteket is tartani, amelyek könnyed esti kulturális programként szolgálhatnak a 

kollégisták számára. 

A kulturális élet fellendítése érdekében a nevelők támogatására és véleményére is 

számítanék, biztosítva azt, hogy megfelelő színvonalú eseményeket hozhassunk létre. 

Sport 

Fontosnak tartom, hogy a kollégiumunkban minél több sportolási lehetőség nyíljon 

lakóink számára, hiszen a folyamatos tanulás és ülő életmód mellett szükséges a mozgás és 

sport adta kikapcsolódás.  

A 2016-2017-es tanév őszi félévében is ingyenes edzések látogathatóak a 

kollégiumunkban. Hétfőnként jóga, szerdánként pedig zumba edzésekre van lehetőség. Úgy 

gondolom, hogy az ingyenes és helyi sportolási lehetőségek biztosításának a jövőben is egy 

kiemelkedő szerepet kell adni.  

A sportolási lehetőségek sorát szeretnénk tovább bővíteni. A Kollégiumi Szolgáltató 

Központ segítségével egy konditerem létrehozását szorgalmazzuk, melynek látogatása a DUK 

lakóinak számára szintén ingyenes lenne.  
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Szolgáltatási portfólió 

A szolgáltatások megléte és biztosítása elengedhetetlen a kollégiumi élet során. Úgy 

gondolom, hogy az előző években történt fejlesztések hozzájárultak ahhoz, hogy a kollégiumi 

élet kényelmesebbé válhasson. Kollégiumunkban a központi ELTE wifi használható. 

A mai világban az ügyintézés folyamata az online térre koncentrálódik. Követve ezt a 

folyamatot, az informatikai nevelő segítségével egy kollégiumi ügykezelő rendszer jönne létre, 

amely segítségével a kollégiumot érintő legfontosabb szolgáltatások és ügyintézési folyamatok 

elérhetővé válhatnak (pl.: szobafoglalás, hibabejelentés). 

             Szintén az informatikai nevelő segítségével szeretnénk a tanulószobában egy gépterem 

kialakítását, ahol a lakók megfelelő számítástechnikai feltételek és nyugodt körülmények között 

sajátíthatják el a tudást.  

A Diákbizottsági irodában különböző szolgáltatások vehetők igénybe; nyomtatásra, 

szkennelésre van lehetőség. 

Az elmúlt félév során elkészült kollégiumunk honlapja, ahol az érdeklődők 

tájékozódhatnak az aktuális programokról, eseményekről, illetve megtalálhatják a fontosabb 

dokumentumokat és információkat. Terveim között szerepel a honlap folyamatosan frissítése 

és karbantartása, amit a Kommunikációs Bizottsággal együttműködve szeretnék megvalósítani.  

Fontosnak tartom, hogy kollégiumunk lakói megfelelően tájékoztatva legyenek a 

Diákbizottság munkáját illetően. Ennek érdekében szeretném, ha a Diákbizottsági ülések 

jegyzőkönyvei, valamint a Diákbizottsági tagok beszámolói a kollégium honlapján könnyen 

elérhetővé váljanak a lakók számára.   

Jövőkép 

Úgy gondolom, hogy jó úton járunk. A Diákbizottsággal megkezdett előző féléves 

munkát a jövőben is elhivatottan és szorgalommal szeretném végezni. Továbbra is az 

összefogás és együttműködés fontosságát emelem ki, aminek segítségével megfelelő 

érdekképviseleti munkát tudunk biztosítani.  

 

Szeretném kérni a Küldöttgyűlés megtisztelő bizalmát és támogatását!  

 

Budapest, 2016.09.29.  
Hunya Gréta 

Elnökjelölt 

ELTE Damjanich utcai Kollégium 

 Diákbizottság 

 


